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I com vo ønar?
També vaig tenir la sort de guanyar el 1r premi'

Com va sorgir lø idea del cortell?

Vaigtenir la idea de la base, la tipografia iels colors

i uÀ amic meu, a qui li agrada molt el Photoshop

"De petit també vaig guanyar
JAVI GÓMEZ I Guanyador 1r premi Cartell Festa Major Alpicat

el primer Premi"
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musicals, on Pul¡illles i Ca-

nalers llueixen amb honor

els seus càrecs i on, en de
finitiva, alpicatins o no de

totes les êdats es reunei-

xen per gaudir de la festa.

Javi Goméz (AlPicat, 1995)

ha estat l'autor, en cate-

goria adulta, de la image
dhquest anY. Ens exPlica

com ha anat tot Plegat.
A més, li agnda escriure.

www.olpicot.cøt

A què es dedico?

Sóc estudiant. Estudio engi-

nyeria biomèdica a la UB.

Però ta vessant artística és ben palesø'

Des de petit se m'ha donat bé el món de l'art, el

disseny, la fotografia, però la meua formació no és

aquesta.
I es va decídir presentar al concurs'

Ho vaig voler provar. De fet, de petit ja m'havia pre-

sentat en la categoria infantil'

No èro el primer ony, doncs, Quant temps fa?
Deu fer uns deu anys, quan en tenia deu'

em va donar un coP {e mà

per ferJo.

Què és el que li va costar

més?
El fons. Volia una base on

s'apleguessin les icones

més clàssiques de les fes-

tes, però amb colors llam-
pans i contrastant amb les

lletres. Vaig anar fent Pro-
ves, combinacions, fins que

va sqrtir el rètol actual.

Ets alpicatí,
Sí. I aquest anY sóc cavaler.

Sempre he viscrut inten-

sament la Festa Major del

meu poble, però aquest any, amb més raons que

mai(riu).
Quin és el.Premi?

Són 300 euros en metàl'lic.

S'ha presentat a més concursos?

Sí de literatura. M'agrada molt escriure' He gua-

nyat algun Premi.
I aro no esqiu?
M'he de centrar en la carrera. llenginyeria no és fà-

cil i em pren moltes hores' Més endavant, potser"'

I
Aquest any sóc cavaler, a la

Festa Major; la viuré més

intensament que mai!


